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Vragen: 
 
 
Besluit Nota grondbeleid 
Blz.5. Op dit moment loopt er een erfgrenzenproject Kunt u enige duiding aan dit project geven? 
 
 
Antwoorden: 
Gemeente Gouda raakt steeds meer openbaar gemeentegrond kwijt. Om hier een halt toe te roepen 
wordt het Erfgrenzenproject opgestart. Het huidige oneigenlijk gebruik wordt waar mogelijk 
geformaliseerd door verkoop of verhuur van grond. Hierdoor wordt een nul situatie gecreëerd. 
Toekomstige gevallen kunnen na de nul situatie gehandhaafd gaan worden. Daarnaast wordt het 
uitgifte beleid duidelijker doordat er in principe geen gronden meer verkocht worden. Het 
Erfgrenzenproject wordt nog voorgelegd aan de raad om haar wensen en bedenkingen op dit project 
kenbaar te maken voordat het college van B en W een definitief besluit hierover neemt. 
 
 

 

 
 

 

 
 


